
PRILOG 50 

 

Iz radne verzije emisije Insajder, gost Boro Banjac 

 

Novinarka TV B92: Irena Stević 

... 

Boro Banjac: Moje najveće razočarenje bilo je tog nekog prvog 
kolegijuma neposredno posle predaje Legijine u MUP-u gde je 
gospodin Jočić i Milošević sa takvim ushićenjem hvale sebe i novu 
vlast što se Legija baš njima predao.  

Insajder: I ŠTA IZGOVARAJU, ŠTA KAŽU?  

Boro Banjac: Izgovaraju, ja sam u šoku i prosto ne mogu da verujem 
da na tako odgovornom radnom mestu  može tako da se hvali: evo 
zahvaljujući nama, on u ovu vlast ima poverenja i zato se predao. 
Nije se smeo predati onoj prethodnoj vlasti jer bi bio ubijen, i 
bukvalno ceo taj kolegijum je protekao u hvalospevu o velikom 
uspehu ministarstva unutrašnjih poslova što je Legija bože moj 
predao se, a on je samo bio pijan i posvаđao se sa svojom suprugom 
i iz tih razloga je to uradio, možda. 
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